
Zprávy z Jurášky
Pondělí 2. 3. 2020



Cesta proběhla v pohodě. Před obědem jsme se ubytovali, po poledním 
klidu a nezbytném bezpečnostním školení jsme vyrazili na sjezdovku. 



Některé lyžaře jsme ani nestihli vyfotit ☺. 
Zítra zkusíme vyfotit úplně všechny.



Během celého odpoledne jsme předváděli naše lyžařské umění.



Před večeří za námi přišel na besedu záchranář horské služby.
Takže všichni už víme, jak se máme chovat na horách v zimě i v létě. 


